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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 
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Vragen van het lid Hermans (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de signalen dat gemeenten geen 
alfahulpen meer mogen inzetten (ingezonden 7 juli 2017). 

Mededeling van Staatssecretaris Van Rijn (Volksgezondheid, Welzijn en Sport) 
(ontvangen 11 juli 2017). 

Vraag 1
Ontvangt u eveneens signalen dat diverse gemeenten worstelen met de in de 
onlangs ontvangen kwartaalbrief ontwikkelingen sociaal domein beschreven 
regels rond de regeling dienstverlening aan huis en daarmee de inzet van 
alfahulpen? 

Vraag 2
Kunt u toelichten hoe en op welke manier uit de tekst en toelichting van 
artikel 1.1.1. van de Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo) 2015 blijkt 
dat een gemeente geen algemene of maatwerkvoorziening levert indien 
sprake is van een overeenkomst tussen de huishoudelijke hulp en de cliënt? 

Vraag 3
Wordt deze interpretatie ook gedeeld door de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten (VNG)? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u het feit dat diverse gemeenten de combinatie van alfahulp-
bemiddeling en -service met welzijnsfuncties van toegevoegde waarde acht 
voor cliënten? 

Vraag 5
Welke financiële consequenties heeft het niet mogen inzetten van dan wel 
bemiddelen naar alfahulpen voor de diverse gemeenten en welk effect heeft 
dit op de dienstverlening binnen de gemeente? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het niet wenselijk is dat cliënten puur voor de inzet 
van een alfahulp aangewezen zijn op een persoonsgebonden budget? 
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Vraag 7
De interpretatie zoals verwoord in de kwartaalbrief kan leiden tot nadere 
maatregelen; kunt u bevestigen dat er zonder overleg met de Tweede Kamer 
geen onomkeerbare stappen gezet gaan worden en dit over te laten aan een 
nieuw kabinet? 

Mededeling 

De vragen van het Kamerlid Hermans (VVD) over de signalen dat gemeenten 
geen alfahulpen meer mogen inzetten (2017Z10108) kunnen tot mijn spijt niet 
binnen de gebruikelijke termijn worden beantwoord. 
De reden van het uitstel is dat meer tijd nodig is de beantwoording af te 
stemmen met de betrokken partijen. 
Ik zal u de antwoorden op de Kamervragen zo spoedig mogelijk doen 
toekomen.
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